
NÄMNDSINITIATIV AVSEENDE AKUTBOENDEN FÖR HEMLÖSA 

BARNFAMILJER 

 

Under våren 2019 började socialtjänsten i Malmö att tillämpa en ny praxis. Strukturellt 

hemlösa barn erbjuds inte längre långsiktiga lösningar. Familjerna fastnar istället på dyra 

akutboenden som ofta ligger långt från barnens skola. Kvaliteten på boendena är många 

gånger fruktansvärt låg och kostnaden hög. Företag i fastighetsbranschen drar in 

mångmiljonbelopp på hemlösa människors utsatthet. 

 

Malmös hemlösa barn behöver framförallt långsiktiga boendelösningar. Men politiken 

måste också säkerställa att barn inte fastnar på undermåliga och dyra akutboenden. Därför 

vill vi ge arbetsmarknads- och socialnämnden i uppdrag att öppna akutboenden i egen regi 

för hemlösa barnfamiljer. Genom att driva akutboenden i egen regi kan Malmö stad få ner 

kostnaderna  och säkerställa att boendena är barnanpassade. På akutboendena ska Malmö 

stad erbjuda ändamålsenliga stödfunktioner, som läxhjälp för barn och stöd och råd till de 

bostadssökande föräldrarna.  

 

 

 Därför yrkar vi:  

 

 

- Att arbetsmarknads- och socialnämnden ger förvaltningen i uppdrag att driva 

akutboenden i egen regi för strukturellt hemlösa barnfamiljer 

 

- Att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att erbjuda ändamålsenliga stödfunktioner 

för både barn och vuxna på boendena 
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Janne Grönholm, ledamot                                   Måns Berger, ersättare 

  

 


